
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 26. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål M
Mener ministeren, at det er rimeligt, at togpendlerne på de fire stationer Lejre,
Hvalsø, Tølløse og Vipperød, samlet set over de sidste par år, har set en
stærkt forøget rejsetid, når man sammenlægger de meget lange rejsetider un-
der de tre sommerperioder med togbusser som følge af anlægget af dobbelt-
sporet, kombineret med de meget minimale besparelser i rejsetiden efter af-
slutningen af anlægsprojektet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S) og Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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